
 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 
 

                                                                                                    Αθήνα, 14.12.20 

                                                    ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. Πιερρακάκη 

 

ΘΕΜΑ: Περιορισμένο και αργοπορημένο το έργο ενίσχυσης αδύναμων οικογενειών 

για την προμήθεια υπολογιστών για τις εκπαιδευτικές ανάγκες των παιδιών τους 

 

Αρκετές οικογένειες αντιμετωπίζουν πρόβλημα με την απρόσκοπτη παρακολούθηση 

της τηλε-εκπαίδευσης των παιδιών τους στην πρωτοβάθμια και δευτεροβάθμια 

εκπαίδευση, εξ αιτίας της έλλειψης επαρκών οικιακών υπολογιστών. Η παρατεταμένη 

κρίση, η ανεργία και η καθήλωση των εισοδημάτων διεύρυνε το εγχώριο "ψηφιακό 

χάσμα" ως προς την πρόσβαση στο διαδίκτυο, και δημιούργησε επιπλέον εμπόδια 

στην εκπαίδευση των νέων μαθητών που προέρχονται από   οικογένειες με 

οικονομική αδυναμία. Η διενέργεια των μαθημάτων εξ αποστάσεως προκάλεσε 

σοβαρές δυσχέρειες στην ομαλή συμμετοχή εκατοντάδων χιλιάδων μαθητών, όπως 

πιστοποιούν ενδεικτικά στοιχεία από διευθύνσεις εκπαίδευσης σε όλη τη χώρα. 

Σύμφωνα με πληροφορίες, το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης, μόλις 9 μήνες 

μετά το πρώτο lockdown και την αναγκαστική τηλε-εκπαίδευση, σκέφτηκε να 

προετοιμάσει ειδικό πρόγραμμα επιδότησης για την απόκτηση οικιακών φορητών 

υπολογιστών για οικονομικά αδύναμους μαθητές, μέσω της δημόσιας εταιρείας "ΚτΠ 

ΑΕ" (εποπτείας του Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης), χωρίς να γνωρίζουμε την 

έκταση εφαρμογής και την ταχύτητα υλοποίησης του εν λόγω προγράμματος. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

270

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/12/2020

Ώρα κατάθεσης:

10:00'



1. Ποιός θα είναι ο αριθμός των δικαιούχων επιδότησης, με δεδομένο ότι το σύνολο 

των μαθητών υπερβαίνει το ένα εκατομμύριο και ποιο είναι το ποσό που έχει 

εξασφαλιστεί για το έργο αυτό; 

2. Πότε εκτιμάτε ότι θα φτάσουν οι υπολογιστές στα χέρια των μαθητών, ώστε να 

μπορέσουν να ανταποκριθούν στις σύγχρονες ανάγκες εκπαίδευσης; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 




